
Possibles irregularitats en obres de Banyoles

ERC aler ta que algunes facturacions no encaixen amb la feina entregada

Algunes obres p�bliques pagades els darrers anys per lÕ Ajuntament de Banyoles [http://www.banyoles.cat]

contenen irregularitats comptables, af irma el principal grup de lÕoposici� municipal, ERC. Segons van explicar

ahir, hi ha facturacions de les empreses adjudicat�ries que no corresponen amb la feina realitzada. DÕexemple

van posar la reforma del carrer de Sant Esteve, on han colálocat deu embornals per� nÕhan facturat 46; o el cas

del carrer de les Rotes, on Ðsegons les condicions de lÕadjudicaci�Ð hi anaven 22 punts de llum i nom�s nÕhi han

posat la meitat; o els bancs pressupostats a la reforma del barri del Barral, que havien de ser-ne quatre per

cada carrer i han acabat sent Òun i migÒ en total.

Legalment hi pot haver un desviament de f ins al 10 % Ðen concepte dÕimprevistosÐ entre la xifra de lÕadjudicaci� i

la factura f inal, per� ERC considera que probablement en algunes obres aquest percentatge sÕha superat, si hi

comptem el que sÕha deixat dÕinstalálar.

ERC ha exposat aquests i altres casos a lÕequip de govern (JxCat) perqu� aclareixin qu� ha passat, va indicar

ahir el regidor Jaume Butiny�, per� no nÕhan obtingut resposta. ÒNo notem comprom�s per esclarir-ho, sembla que

no sÕho prenguin prou seriosament i aix� ens preocupaÓ, va assegurar. Per ara, els republicans hi veuen el que

probablement siguin simplement errors i conf ien que tindran una explicaci�. ÒTots ens podem equivocarÓ, va dir el

seu por taveu, per� alhora va assenyalar el temor que no es tracti de fets a�llats.

En saber el que havia exposat ERC, el regidor de Conviv�ncia i Progr�s va reclamar lÕober tura dÕuna investigaci�

independent que abraci tots els projectes urban�stics executats per lÕAjuntament i que es convoqui un ple

extraordinari en qu� lÕequip de govern doni explicacions.

ÒQ�esti� dels t�cnicsÓ

LÕalcalde, Miquel Noguer, va assegurar ahir que ja sÕhavia acordat amb ERC estudiar els casos, per� que els

republicans no els havien lliurat la documentaci� necess�ria. ÒEl primer interessat a aclarir-ho soc joÓ, va

manifestar Noguer, en opini� del qual els errors que hi puguin haver sÕhaurien dÕatribuir als t�cnics que van fer les

cer tif icacions i no pas als pol�tics. En qualsevol cas, sÕencarregar� una investigaci� a t�cnics de la Diputaci�, va

anunciar.
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